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Bakgrunn: 
Skianlegget i Totræna har alltid vore ein populær stad som utgangspunkt for turar og trening både 
sommar og vinter.  Populariteten vinterstid har auka monaleg etter et vegen vart utbetra opp til 
sjølve anlegget.  Parkeringsplassen både i fjor og no i vinter er som regel «stappfull» både om 
kveldane midt i veka og spesielt i helgane.  Populariteten til staden og anlegget kan skuldast fleire 
ting, men mest truleg skuldast dette kvaliteten på det produktet som er skapt gjennom 10000-vis av 
dugnadstimar. Vinterstid er Totræna «unikt» i vårt område:  Når snøen er borte på Totland, Fløyen 
og Gullbotn, er forholda i Samnanger gode! 
 
Det er slett ikkje berre samningar som nyttar anlegget:  Svært mange (fleirtal?) kjem utanbygds frå. 
Dei fleste kjem frå «Bergensområdet» men det er også folk frå ei fleste av omlandskommunane våre 
(Osterøy, Vaksdal, Bjørnefjorden). 
 
Utgiftene til drift og vedlikehald av anlegget er store.  Dette gjeld ikkje berre preparering av løyper 
vinterstid, men også sommarstid (utbetring av løyper, grøfting, utskifting av lysarmatur etc).  I tillegg 
kjem nedbetaling av lån teke opp i samband med utbetring av løyper. 
 
Spørsmål: 

1. Samnanger kommune støttar i dag Kvamskogen Vel med kr 15.000.- i året til løypekjøring. 
Kva med Totræna?  Rett nok tek kommunen kostnadene med brøyting av vegen, men er det 
mogeleg at også Samnanger kommune kan støtta anlegget i Totræna økonomisk? 

2. Anlegget til Gullgjell IL (Gullbotn) får økonomisk støtte fra Bergen og Omland Friluftsråd.  I og 
med at Totræna vert nytta av langt fleire enn samningar: Kan Samnanger kommune gå i 
dialog med BOF om tilsvarende ordning om støtte til skianlegget i Totræna? 
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